
2016D48179 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport heeft een 
aantal vragen voorgelegd aan de regering over de Wijziging van de 
begrotingsstaten van het Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en 
Sport (XVI) voor het jaar 2016 (wijziging samenhangende met de 
Najaarsnota) (Kamerstuk 34 620 XVI). 

De voorzitter van de commissie,
Lodders 

De griffier van de commissie,
Post 
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Nr Vraag 
1 Welke criteria hanteert het Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn 

en Sport bij de afweging of iets een «beleidsmatig relevante 
mutatie» is? 

2 Waarom heeft de voorbereiding op de uitvoeringstoets van de 
compensatieregeling trekkingsrechten en de verwerking van de 
resultaten hiervan alsmede de daaropvolgende aanbesteding meer 
tijd gekost dan beoogd? 

3 Wat is de totale uitgave aan trekkingsrecht persoonsgebonden 
budget (pgb) en hoeveel was begroot? Hoe is verschil tussen 
uitgaven en begroting te verklaren? 

4 Betrof het bij de subsidieregeling medisch specialisten, een 
subsidie voor het bevorderen van het in loondienst werken? Wat 
was het totaalbedrag waarvan 19 miljoen resteert? Wat is de 
verklaring voor het beperkt gebruik van de subsidieregeling? 

5 Wat is de oorzaak van het hogere inningspercentage bij wanbeta-
lers waardoor de geraamde ontvangsten met ruim 20 miljoen naar 
boven zijn bijgesteld? 

6 Waardoor is de vertraging op het verbetertraject rond hygiëne in 
de verpleeghuiszorg precies ontstaan waardoor de middelen nog 
niet konden worden besteed? 

7 Op welke wijze zullen de nog niet besteedde middelen voor het 
verbetertraject hygiëne in de verpleeghuiszorg alsnog worden 
ingezet? 

8 In de Najaarsnota wordt vermeld dat 2,2 miljoen euro niet kan 
worden besteed als gevolg van ontstane vertraging op het 
verbetertraject rond hygiëne. Blijft dit wel beschikbaar en kan hier 
toelichting op worden gegeven? 

9 Wat is de oorzaak van de vertraging op het verbetertraject rond 
hygiëne in de verpleeghuiszorg en het opzette van de netwerk-
structuur tussen publieke en private partijen op het gebied van 
antibioticaresistentie? 

10 Waarom wordt meer dan de helft van het totale budget in 2016 
voor subsidies ziektepreventie niet als subsidie uitgegeven maar 
overgeheveld naar het Rijksinstituut voor Volksgezondheid en 
Milieu (RIVM) en het Ministerie van Economische zaken? 

11 Hoe is de onderbesteding rond de landelijke implementatie pilots 
orgaandonatie te verklaren? 

12 Wat is er de reden van dat in de suppletoire wet het volledig 
budget voor het Programma Goed Geneesmiddelen Gebruik van 
€ 2,88 mln. wordt afgeboekt? Waarom wordt dit niet toegelicht? 

13 Waarvoor zijn de extra middelen gebruikt rond de zorg aan 
illegalen en andere onverzekerbare vreemdelingen? 

14 Welk bedrag is er in 2016 geïnvesteerd in gendersensitieve 
gezondheidszorg? 

15 Hoeveel middelen zijn er per jaar en in totaal gereserveerd voor 
gendersensitieve gezondheidszorg tot 2020? 

16 Kan de regering nader toelichten waarom het inningspercentage 
voor de ontvangsten voor wanbetalers hoger uitpakt dan 
verwacht? Waar was de oorspronkelijke raming in de begroting 
2016 van € 59,902 miljoen op gebaseerd? Hoe kan een begrotings-
raming met een nauwkeurigheid tot op 2 duizend euro, in één keer 
met ruim € 20 miljoen, ofwel ruim 33%, meevallen? 

17 Betekent het niet meer besteden van de gereserveerde middelen 
voor de compensatie trekkingsrechten dat pgb-budgethouders 
geen compensatie meer ontvangen in 2016, in tegenstelling tot wat 
hen is toegezegd? 
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Nr Vraag 
18 Waarom gaat er bij de overige mutaties op artikel 3 (Langdurige 

zorg en ondersteuning) € 703 duizend af van het budget voor 
dementiesubsidies, en hoe verhoudt deze verlaging tot de bij 
Miljoenennota aangekondigde verhoging van € 163 duizend? Ten 
koste waarvan gaat de verlaging met € 0,7 mln, en heeft de 
bijstelling een doorwerking naar 2017 en verder? 

19 Waarom is de raming in 2016 voor uitvoeringskosten van de 
Sociale Verzekeringsbank (SVB) van de pgb trekkingsrechten in 
totaal ruim verdrievoudigd? Kon niet worden voorzien dat in 2016 
extra kosten zouden worden gemaakt? 

20 Kan de regering een overzichtstabel opstellen van de uitvoerings-
kosten SVB in 2015 en 2016 met de oorspronkelijke ramingen, de 
bijstellingen bij suppletoire wetten, de uiteindelijke realisatie en de 
verdeling van deze meerkosten over betrokken partijen? 

21 Hoe zijn de meerkosten voor de Sociale Verzekeringsbank (SVB) te 
verklaren rekening houdend met het uitgangspunt dat het 
coulancebeleid in de loop van 2016 zou worden afgeschaft? Welke 
werkzaamheden zijn voor dit bedrag verricht door de SVB? 

22 Wanneer wordt duidelijk of en in welke gemeenten mee zullen 
betalen aan de extra uitvoeringskosten voor de SVB? 

23 Blijven de middelen die in 2016 niet worden besteed aan de 
gezamenlijke kwaliteitsagenda voor een betere gehandicaptenzorg 
in 2017 beschikbaar om deze zorg te verbeteren? 

24 Waarop was de oorspronkelijke, nauwkeurige raming van € 38,197 
miljoen in 2016 voor opleiding tot verpleegkundig specialst/
physician assistant gebaseerd? Met welke instroom voor de 
opleidingen voor advanced nurse practitioner (ANP) en physician 
assistant (PA) was rekening gehouden en met welke aantallen 
wordt nu gerekend? Dreigt er nu een tekort aan ANP’s en PA’s? 

25 Wat gebeurt er met de € 16,3 miljoen die ontstaat als meevaller op 
het opleidingsbudget voor verpleegkundig specialist/physician 
assistant? 

26 Welke verklaringen heeft de regering voor de lagere instroom van 
studenten bij de opleidingen tot verpleegkundig specialist? 

27 Hoeveel minder verpleegkundig specialisten zijn er minder 
ingestroomd dan geraamd in absolute aantallen en procentueel 
gezien in 2016? 

28 Wil de regering de oorzaken van de lagere instroom bij de 
opleiding tot verpleegkundig specialist onderzoeken? 

29 Gaat de regering actie ondernemen om de instroom van studenten 
bij de opleiding tot verpleegkundig specialist te verhogen? 

30 De voorbereiding voor een fasttrack-innovatiefonds neemt meer 
tijd in beslag dan was voorzien. In de najaarsnota wordt vermeld 
dat hierdoor een bedrag van 4,7 miljoen vrij valt. Blijft dit bedrag 
wel beschikbaar voor het fasttrack-innovatiefonds en hoe wordt dit 
dan verder in de begroting verwerkt? Kan een toelichting worden 
gegeven op welke wijze de ontwikkeling van dit fonds en de 
ondersteuning van MKB-bedrijven bij de opschaling van goede 
eHealth initiatieven eruit gaat zien? 

31 Waarom worden middelen gereserveerd voor het inrichten van 
een Fasttrack-innovatiefonds om ondernemers in het midden- en 
kleinbedrijf te ondersteunen bij de opschaling van goede e-Health 
initiatieven. 

32 Welke ondernemers worden gefinancierd uit het Fasttrack-
innovatiefonds? 

33 Wat is het doel van het Fasttrack-innovatiefonds? 
34 Kunt u de hogere uitvoeringskosten van het Centraal Administratie 

Kantoor (CAK) nader toelichten? 
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Nr Vraag 
35 Hoeveel wordt er in 2016 in totaal uitgegeven aan subsidies aan 

e-health initiatieven? En in de voorgaande jaren? 
36 Welke redenen liggen ten grondslag aan het feit dat provincies in 

2016 een groter deel van hun egalisatiereserves dan verwacht 
hebben ingezet voor jeugdinstellingen? 

37 Hoe hoog waren de opleidingsbudgetten voor de nurse practitio-
ner en physician assistant geraamd? 

38 Wat zijn de totale kosten van de overgang van de burgerregelingen 
naar het CAK uitgesplitst naar kosten voor personeel, vastgoed en 
ICT? 

39 Kan de regering nader toelichten hoe bemiddeling tussen 
instellingen en gemeenten door de Transitie Autoriteit Jeugd kan 
leiden tot een meevaller van € 35 miljoen op de VWS-begroting? 

40 Komt de meevaller van € 35 miljoen op een later moment nog ten 
goede van het jeugdbeleid of vervalt dit bedrag aan de schatkist? 

41 Welke financiële bijdrage levert het Ministerie van Volksgezond-
heid, Welzijn en Sport aan de internationale anti-
dopingsorganisatie WADA? 

42 Welke rol kan de Nederlandse overheid spelen op internationaal 
gebied om een vergelijkbare situatie als het Russische doping-
schandaal in de toekomst te voorkomen? 

43 Hoe kan Nederland bijdragen aan een WADA die toekomstbesten-
dig is? 

44 Kunnen onze buitenposten een rol spelen in de landen waar geen 
«out of competition» controles plaatsvinden om zodoende een 
gelijk internationaal speelveld te creëren als het gaat om doping 
testen? 

45 Kan de regering op hoofdlijnen een toelichting geven naar 
oorzaken (zoals loon/prijsstijgingen, overhevelingen, mee- en 
tegenvallers) van de stijging van de apparaatsuitgaven in 2016 van 
de oorspronkelijk geraamde € 249,1 miljoen in 2016 naar de nu 
geraamde € 317,5 miljoen? 

46 Wat is er de oorzaak van dat het Centraal Planbureau (CPB) de 
zorgtoeslag ruim 140 miljoen te laag had ingeschat? 

47 Is in deze Najaarsnota al rekening gehouden met de stijging van de 
gemiddelde premie die twee maal zo hoog is als waar op 
Prinsjesdag rekening mee werd gehouden? 

48 Hoeveel zullen de uitgaven aan zorgtoeslag stijgen ten gevolge van 
de hogere gemiddelde zorgpremie? 

49 Welke onderzoeken zijn extern gedaan, door wie en voor welk 
bedrag 

50 Hoeveel ambtenaren heeft het Ministerie van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport (VWS) in totaal en in fte? 

51 Hoe groot is de communicatie-afdeling van het Ministerie van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport en is die gegroeid of verkleind 
(personen en fte) 

52 Hoeveel geld wordt uitgegeven aan de (mede) financiering van 
(wetenschappelijk) onderzoek? 

53 Heeft de Minister van VWS naast het invullen van de eigen 
taakstellende onderuitputting op artikel 11 van de VWS-begroting 
ook een bijdrage moeten leveren aan de rijksbrede in=uit-
taakstelling op de aanvullende post in de Najaarsnota? Zo ja, 
welke? Zo nee, waarom niet? 

54 Op welke posten is de € 53,5 miljoen gevonden ter invulling van 
de taakstellende onderuitputting? 

55 Wat is «taakstellend» in dit verband? Is er binnen het ministerie 
ook gestuurd op onderuitputting? Zo ja, hoe en waar? Zo nee, wat 
is dan het taakstellende karakter? 
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Nr Vraag 
56 Met welke reden is de geraamde personele uitgaven van het 

kerndepartement sinds de eerste suppletoire begroting met € 2,0 
miljoen naar beneden bijgesteld? 

57 Kan de regering aangeven waarom het budget voor overige 
personele uitgaven is gegroeid en waaraan wordt dit budget 
besteed? 

58 Waarom wordt de bijstelling van € 400 mln. van de ramingen voor 
de zorguitgaven in 2016 op geen enkele manier inhoudelijk 
toegelicht in de Najaarsnota of de suppletoire wet? 

59 Kan de regering de Tweede Kamer alsnog inzicht verschaffen in de 
oorzaken waarom de zorguitgaven met € 400 mln. neerwaarts 
bijgesteld kunnen worden? 

60 Waardoor wordt de verwachte onderschrijding binnen de 
Zorgverzekeringswet (Zvw) van 400 miljoen veroorzaakt?
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